
Sammandrag av 
Söderbärke hembygdsförenings styrelsemöte den 16 juni 2020. 

Med anledning av coronapandemin hölls mötet via telefonmöte. 

Beslut togs a9 föreningen nu, och fram ;lls i höst, bordlägger ;digare planer som medför 
kostnader. Det med anledning av intäktsbor@all som coronapandemin fört med sig. 

Midsommarfirandet är föreningens största inkomstkälla. Styrelsen beslutade a9 via facebook 
tacka för inkomna bidrag som folk sänkt som kompensa;on för a9 midsommarfirandet 
ställdes in och sam;digt påminna om möjligheten a9 även i fortsä9ningen stö9a föreningen. 

Den gamla sträckan längs Romboleden mellan Skinnska9eberg och Söderbärke ska dras om. 
Beslut togs a9 hjälpa Söderbärke församling med uppsä9ning av stolpar längs den nya 
sträckningen. 

Föreningen fick bifall på sin ansökan om 20 000 kronor från Smedjebackens kommun ur 
po9en ”Medel för byutveckling”. 

I övrigt meddelades en lång rad prak;ska saker som genomförts under vårens måndagar av 
styrelsemedlemmar och andra ideella kraKer. Gården har städats, fönster putsats, gardiner 
tvä9ats och sy9s nya, och ma9or har vävts. Raba9er har rensats, bryggan har lagats, gräset 
har klippts och örtagården framför hantverksboden har få9 e9 ny9 lyK. Det arbetas vidare i 
”Söderbärkerummet” och under Järnru9enveckan kommer tre guidningar a9 genomföras. 
Bagarstugans kafédel är renoverad och den 15 juni öppnade kaffeserveringen med Anna 
Jansson som ansvarig. 

Nästa styrelsemöte ska hållas den 18 augus; 2020. 

Anna Falkengren 
Sekreterare 


